
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/09 
XXXVI sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 
w dniu 31 sierpnia 2009r. 

 
 

Stan Radnych – 20, 

Obecnych - 17 radnych,  

Nieobecni:  Andrzej Jaszczur, Ryszard Kabat, GraŜyna Kuszmar 

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz. 9:00. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych,  

− stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję zwołaną na wniosek Burmistrza Miasta 

Szczecinek na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym,  

− przedstawił porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji. 
 
2. Uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w sprawie obszarów chronionego krajobrazu. 
 
3. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 2.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta : 

− przedstawił zebranym projekt uchwały, 

− otworzył dyskusję udzielając głosu Burmistrzowi Miasta, Panu Jerzemu Hardie-Douglasowi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przedmiotową sprawą zajmowaliśmy się juŜ dwukrotnie, 

− ostatnio opiniowane było rozporządzenie Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie 

obszarów chronionego krajobrazu; zmiany dotyczące tego obszaru są teraz w kompetencjach 

Urzędu Marszałkowskiego, w związku z powyŜszym naleŜało rozpocząć procedurę od nowa; 

− włączenie części terenów przemysłowych, tzw. strefa ekonomiczna, do obszarów krajobrazu 

chronionego uniemoŜliwia wykonanie prac związanych z uzbrojeniem tejŜe strefy, 

− dnia 15 września Sejmik Województwa Zachodniopomorskiego będzie uchwalał projekt 

uchwały w sprawie obszarów chronionego krajobrazu, z tego względu Rada Miasta 

Szczecinek musi zaopiniować ten projekt, 

− z uwagi na fakt, iŜ jest to sprawa pilna, wnioskował o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym, 



− poinformował zebranych, iŜ 1 września w sali konferencyjnej odbędzie się spotkanie 

Konsorcjum Miast uczestniczących w projekcie Civitas RENAISSANCE, stąd tak nietypowe 

ustawienie stołów na sali.  

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował za wyjaśnienie,  

− udzielił głosu Panu Januszowi Rautszko. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności zajęła się projektem uchwały przed 

posiedzeniem sesji, 

− Rada Miasta 10 czerwca br. opiniowała juŜ przedmiotową sprawę pod względem 

merytorycznym, dziś ze względu na procedurę, o której wspomniał Pan Burmistrz, Komisja 

opiniuje projekt jednogłośnie pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− poprosił o wyjaśnienie, gdyŜ w załączniku do uchwały widnieje zapis, iŜ nowa granica obszaru 

chronionego krajobrazu na terenie Miasta Szczecinek biegnie m.in. po północnej i wschodniej 

granicy działki nr 2/2, natomiast Burmistrz w swojej wypowiedzi przedstawił ją jako działkę 2/1. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− wyjaśnia, iŜ działka 2/1 jest bezpośrednio związana ze strefą ujęć wody, natomiast działka 2/2 

stanowi północną granicę proponowanej nowej granicy obszaru chronionego krajobrazu na 

terenie Szczecinka. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag i pytań, przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

 

Nr XXXVI/376/09 

uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Se jmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego w sprawie obszarów chronionego  krajobrazu. 

 

Wiesław Suchowiejko - Przewodnicz ący RM: 

− poinformował, iŜ w związku z 29. rocznicą podpisu porozumień w Gdańsku Państwo Radni 

Małgorzata Bała i Roman Matuszak  złoŜą wiązankę pod tablicą upamiętniającą siedzibę 

„Solidarności”, zaprosił wszystkich radnych do uczestnictwa, 



− 1 września o godz. 15.30 na Cmentarzu Komunalnym w Szczecinku odbędzie się uroczystość 

- 70. rocznica wybuchu II Wojny Światowej, w związku z powyŜszym zaprosił zebranych do 

upamiętnienia tego waŜnego dnia. 

− w związku z obchodami 700-lecia Miasta Szczecinek w przyszłym roku, zaproponował radnym 

wystąpienie podczas uroczystego pochodu w okolicznościowych strojach nawiązujących do 

dawnej epoki, uwaŜa ten pomysł za wart rozwaŜenia, proponuje, aby Komisja Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki zajęła się tym pomysłem. 

 

Ad. 3 . 

Wiesław Suchowiejko - Przewodnicz ący RM: 

− stwierdził, iŜ porządek obrad został wyczerpany, 

− zamknął obrady sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Szczecinek. 

Sesja zako ńczyła si ę o godz. 9:15.  

 

 

Protokołowała:                                                                 Przewodniczący Rady Miasta 

Katarzyna Mołczun                                                                Wiesław Suchowiejko 


